
PROTOKÓŁ NR 30/16

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów, 

które odbyło się 18 października 2016 r.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17:00, zakończyło o godz. 17:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca – osoba prowadząca posiedzenie komisji

2. Zofia Ujma

3. Krystyna Konieczna

4. Anna Klepacz

5. Paweł Pituch

Nieobecni usprawiedliwieni: Artur Wrona, Ewa Pędziwiatr, Sławomir Jakóbowski, 

Nieobecni nieusprawiedliwieni: Paweł Ciszewski,

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Bożena Wiśniewska

2. Agnieszka Kryszkowska

3. Henryk Płoński

4. Andrzej Machnica

5. Beata Espenschied

6. Mariusz Kubiak

7. Anna Perłowska

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie pism, które wpłynęły do Rady Miejskiej w sprawie:

a) wykupu części mieszkania przez mieszkańców dysponujących już własnością w 2/8 części;

b)  w  sprawie  zarezerwowania  środków  w  budżecie  na  2017  r.  na  budowę  zaplecza  socjalnego,

sportowego dla K.S. „Olimpia”.

Ad. 1 Posiedzenie Komisji  Budżetu,  Planowania i  Finansów odbyło się  tuż po obradach Komisji

Gospodarki  Komunalnej.  Na prośbę Przewodniczącego, który nie mógł być obecny, problemy przedstawił

Radny P. Gorczyca.

Ad. 2  a)  W sprawie  pisma,  jakie  wystosowała  mieszkanka  Kowar  o  wykup części  lokalu  tj.  6/8

udziału,  P. Burmistrz już wcześniej  wyjaśniła problem. Lokal  ten przy ul.  Matejki,  był  już raz sprzedany

rodzinie tej mieszkanki, wskutek braku powiązań rodzinnych bezpośrednich sąd uznał, że po śmierci dziadka

część  lokalu  ma  wrócić  do  zasobów  miasta,  natomiast  2/8  przypada  mieszkającym  tam  lokatorom.  Po

dyskusji i analizie zebrani zgodnie stwierdzili, że należy te udziały sprzedać ubiegającej się o to lokatorce.

Ad. 2   b) Po zapoznaniu się z pismem Prezesa K.S. „Olimpia”, P. Burmistrz jak i Radni dyskutowali o

braku pomieszczeń socjalnych niezbędnych do funkcjonowania stadionu oraz o istniejących nie spełniających

swej roli obiektach.

Ustalono, że podczas planowania budżetu, Radni wezmą pod uwagę ten problem. Radny P. Pituch pytał o



możliwość  zdobycia środków z zewnątrz. Nie jest to jednak prostą sprawą.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.    Komisja  Budżetu, Planowania i  Finansów pozytywnie (jednogłośnie) zaopiniowała prośbę mieszkanki

Kowar z ul. Matejki, która wystąpiła o wykup 6/8 części lokalu mieszkalnego należącej do Gminy Kowary.

Mieszkanie to było już raz sprzedane krewnym tej Pani.

Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                                  w/z  Krzysztof Gorczyca


